

O.S.S.K.- møte 13.09.99

Tilstede:

Trond - leder

Stein A. - nestleder

Per A. - kasserer

Solveig - sekretær

Otto - G.S.R.- Gjør Det Enkelt- gruppa

Terje - vara- G.S.R.- Fly Fri- gruppa

Lasse - G.S.R. Fredagsgruppa

Roy - leder HI/OI- komitèen

Tor - leder Aktivitetskom.

Trond ledet møtet. Per A. leste NA's 12 tradisjoner. Trond leste NA's 12 konsepter. Terje leste NA's 9.de konsept.

Rapporter:

Leder; har hatt kontakt med Kate i Sandesgruppa og har sendt dem guidelines angående NA' tjenestestruktur, pengeflyt, etc. Han har også hatt telefonkontakt med Lise i Mandalsgruppa. Mandalsgruppa's G.S.R. er for tiden forhindret fra å møte i O.S.S.K.

Nestleder; har vært på "work- shop" angående region på konventet i Hokksund. Det var enighet blant representantene fra O.Ø.S.K. og O.S.S.K. om at Norge er tjent med å danne region. Det ble opprettet et samarbeidsutvalg, bestående av Eddie, Tom, (O.Ø.S.K.) og Bente og Stein (O.S.S.K.) Isolerte grupper ble diskutert. Stein har fått i oppgave å sende brev til alle NA - grupper i Norge. Det ble understreket at samarbeidsutvalget ikke har noen myndighet når det gjelder å danne region.

Sekretær; har hatt kontakt med Sandnesgruppa, fordi posten kom i retur. Kate, som er kontaktperson for Sandnesgruppa opplyste at gruppene i vest ville prøve å danne en områdeservicekomitè og trengte informasjon og tilgjengelig litteratur. Overlot dette til lederen.

Kasserer; har betalt leie for postboks 58. Saldo på N.A. - O.S.S.K.'s konto er kr. 11.582.- Han har ikke fått satt inn alle pengene fra Kvinnegruppa på O.S.S.K.'s konto. Kan Kvinnegruppa ordne seg en kasserer selv? O.S.S.K. vil sende et brev til kvinnegruppa og oppfordre dem om å registrere seg som N.A.- gruppe og samtidig innvitte dem med sin G.S.R. til møter i O.S.S.K.

G.S.R.- Gjør Det Enkelt - gruppa; Håper at problemene er under endring når det gjelder tilhørighet og tjeneste i gruppa.

Vara- G.S.R. - Fly Fri - gruppa; Kommunikasjonssvikt (se sak 4. eventuelt)

Aktivitetskomitèen; la frem regnskap for tre kvartaler i 99 og budsjett for årets siste kvartal.

Spørsmål til gruppene i området fra aktivitetskomitèen:

1. Er det ønskelig med flere enn to arrangementer i året?
2. Er det stemning for å arrangere Bragdøya - 2000?

Komitèen vil se på rutinene ved årets Bragdøyatreff. * Alle avtaler skal heretter inngås skriftelig. * OBS: Se opp for å budsjettere med for stort overskudd på arrangementer.

Aktivitetskomitèens budsjetter vil fortsatt bli beregnet i balanse. Leder av aktivitetskomitèen vil gå av.

HI/OI- komitèen; leste opp brev fra Kristiansand Kretsfengsel.

Økonomisk kompensasjon for tapt arbeidsfortjeneste, (jfr. brev av 30.august- 99) hvor komitèen redegjør for at det ikke blir aktuelt med lønnskompensasjon.

Utarbeider forslag til annonse. Planlegger arbeid mot Lolandsheimen og sosialkontor.

Telefonkomitèen; leste opp referat fra forrige møte. Villige til telefonvakter.
Brev fra NA's landsdekkende telefon.(O.Ø.S.K.)

0: Referatsaker

a) Referat fra N.A.-O.S.S.K. - møtet 09.08.99

b) Post: Ut : Referat fra N.A.-O.S.S.K. - møtet 09.08.99

Dagsorden for N.A.-O.S.S.K. 13.08.99

Brev til NA- Sandnesgruppa ved Kate.

Inn: Rapport fra Verdenskonferansen 1999 ved Eddie(delegat)

N.O.K.N.A. (Nordjylland)- "Sammen kan vi IV" - Convent 1-2-3 okt.- 99

Regionalt Konvent 31.12-1999 - 02.01.2000 Falun

Brev fra NA- Stavangergruppa. Innvitasjon 10.- 12 desember -99. De vil forsøke å danne en områdeservicekomitè i vest og ber om hjelp og støtte.

O.S.S.K.'s betrodde tjenere, representanter fra underkomitèer, G.S.R'er villige til å dra til Stavanger. Sekretæren skal sende brev til kontaktpersonen å takke for invitasjonen og undersøke hvor mange de kan ta imot.

c) Møtereferat fra O.Ø.S.K. 07.08.99

Møtereferat fra O.Ø.S.K. 04.09.99

Rapport fra formannen i Oversettelseskomitèen

Referat fra Conventet i Høkkund

World Unity Day

1: Valg i underkomitèer

Det ble vedtatt å følge guidelines. Leder velges av servicekomitèen. Nestleder, sekretær og kasserer velges av den enkelte komitè. Vervenes varighet er som i servicekomitèen. Etter tjenesteperioden(e), kan tjenesten ikke besettes av samme person før etter 2 år. (prinsippsak)

2: HI/OI - Regnskap for 2. kvartal og budsjett for 3.kvartal -99

Beregnet utgifter til litteratur og kjøregodtgjørelse.

3: Ny møtedag for O.S.S.K.

Neste møte blir tredje onsdag i oktober dvs. 20.10.99 kl.18

Per undersøker om det er et ledig lokale i Kongensgate 15 (Bakgården).

Hver og en av oss ser etter muligheter for et permanent lokale til O.S.S.K. og våre underkomitèer.

4: Gruppesamvittighets- selvransakelsesmøte

Fredagsgruppa hadde tatt utgangspunkt i hvordan O.S.S.K. kunne tjene fredagsgruppa bedre og kommet frem til at det ville tjent fredagsgruppa med en litteraturkomitè.

De andre gruppene hadde ikke noe spesielt.

O.S.S.K.'s betrodde tjenere gjør så godt de kan. Det er viktig å sette seg inn i hva vervene innebærer. Forvirring i gruppene i forbindelse med forkortelser. Kommunikasjon og egen holdning er viktig for å bringe tilbake til gruppene det som foregår på områdeservicemøtene.

Eventuelt:

1: N.A. - gruppa som skal starte mandag 20. september ber om nøkkel. Huskomitèen tar seg av dette.

2: Leder av O.S.S.K. ber om å få refundert 40 kroner for nøkkel (det ble kopiert opp nøkler til den nye dørlåsen)

3: Tradisjonsseminarkomitèen møtes første gang onsdag 22. september kl.18

4: Kompensasjon for tapt arbeidsfortjeneste. Fly Fri - gruppa ber om at saken blir tatt opp på nytt og revudert. (prinsippsak)

5: Valg av leder, Aktivitetskomitèen

Lasse leser NA' 10.ende konsept neste gang. Stein leste Franz av Assisi. Vi avsluttet med bønn om sinnsro. Prøv med service, det virker!!



Solveig (sekretær)